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INTERPELACJA 
  
Szanowny Panie Prezydencie, 
 
 zwracam się z prośbą o wyjaśnienie, dlaczego mimo wielokrotnego zgłaszania 
problemu hałasu generowanego przez tramwaje na ul. Winogrady sytuacja nie ulega 
żadnej poprawie.  
Pomimo wielu obietnic, że po tym zmodernizowanym, za miliony torowisku będą 
jeździć tylko nowoczesne wagony nadal jeżdżą zdezelowane, stare i bardzo głośne. 
Hałas staje się nie do zniesienia. Proszę pamiętać, że o tej porze roku wszyscy mają 
otwarte okna, a hałas doskwiera od godz. 4 rano do godz. 24 przez okrągły tydzień. 
Mieszkańcy pamiętają wielką uciążliwość związaną z modernizacją tego torowiska, 
jak i wieloletnie zabiegi o ten remont. Ulica została okrzyknięta jedną z piękniejszych 
i z nowoczesnym rozwiązaniem dot. torowiska ( wygłuszone, zielone, nawadniane). 
Pamiętają też obietnice, że z uwagi na tą nowoczesność , użycie specjalistycznych 
gumowych podkładów wygłuszających i olbrzymie koszty, po torowisku miał jeździć 
nowy tabor. Rzeczywistość jest inna, tu mamy wszystko, również stare, zdezelowane 
wagony, jak i te bardzo nowoczesne. O wszystkim tym informowali Pana Prezydenta 
Macieja Wudarskiego mieszkańcy, podczas jednego ze spotkań, w ramach dyskusji 
o tramwaju na Naramowice. Taka sytuacja powoduje, że rada osiedla prawie 
każdego dnia  odbiera skargi telefoniczne oraz pisemne ( jedna z nich w załączeniu). 
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